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De belangrijkste aandeelhouders

achter Golfclub De Palingbeek in

Hollebeke bij Ieper mikken op het

nieuwe golfproject in Kortrijk.

Het gaat om een 83.000 vierkante

meter groot terrein aan het Bene-

luxpark op ’t Hoge. Het golfveld

zelf zal zo’n 73.000 vierkante me-

ter groot zijn, vlak bij is ruimte

voorzien voor een clubgebouw,

kantoren en eventuele horecage-

legenheden. De minimale grond-

prijs bedraagt 3,27 miljoen euro.

COMPLEMENTAIR

“Een golfclub in Kortrijk zien we

als zelfstandig en onafhankelijk

van de activiteiten in De Paling-

beek, maar het is evident dat bei-

de clubs wel complementair zijn”,

klinkt het. “De locatie en bereik-

baarheid van de golfclub in Kort-

rijk bieden een unieke kans om

de golfsport te promoten bij een

nieuw publiek.” 

Golf Club Kortrijk zal volgens de

kandidaten alles in huis hebben

om mensen te lanceren: een pro-

fessionele infrastructuur om les te

geven, een moderne practicebaan

en uiteraard een compact course

waar je een officieel golfvaardig-

heidsattest kan behalen. Het con-

sortium denkt daarnaast zelfs aan

een professionele jeugdwerking.

“Dat is absoluut een van onze

ambities. De volgende Manon De

Roey of Thomas Pieters moet uit

Kortrijk komen”, alsnog de vier

families.

ENKELE VERPLICHTINGEN

Het nieuwe golfproject speelt al

langer in de hoofden van het

Kortrijkse stadsbestuur. Vooral

schepenen Wout Maddens en Ar-

ne Vandendriessche (Team Bur-

gemeester) trokken de voorbije

maanden de kar. Sportschepen

Arne Vandendriessche is dan ook

blij dat er publiek al concrete in-

teresse wordt getoond in de uit-

bouw van de Kortrijkse golfclub,

maar kan gezien de lopende pro-

cedure niet in detail reageren op

de kandidatuur. 

“Wij zijn er als stad ook van over-

tuigd dat er heel wat mogelijkhe-

den zijn”, zegt hij wel. “Al jaren

wordt er aan onze mouw getrok-

ken om een golfproject in Kortrijk

te realiseren. Die realisatie komt

nu almaar dichterbij.” Uit het be-

stek blijkt dat het moet gaan om

een ‘hoogwaardige maar toegan-

kelijke golfschool’, zonder instap

fee. Tegen begin juli moet er een

beslissing vallen over wie de golf-

club kan uitbouwen. De stad mikt

op het najaar van 2023 om de

golfschool effectief te realiseren. 

Iedereen die meer info wenst

of ideeën, opmerkingen of

suggesties wil aanbrengen, kan

terecht op www.kortrijk.golf of

via email naar info@kortrijk.golf.

V I E R W E S T - V L A A M S E F A M I L I E S H E B B E N P L A N N E N V O O R G O L F P R O J E C T O P ’ T H O G E

“De volgende Thomas Pieters
moet uit Kortrijk komen”

Het terrein van Golfclub De Palingbeek in Hollebeke. Enkele aandeelhouders van de club willen zich samen kandi-

daat stellen voor de ontwikkeling van een golfterrein in Kortrijk. (gf)

KORTRIJK/IEPER Vier West-Vlaamse families stellen

zich samen kandidaat voor de aankoop en ontwikke-

ling van het nieuwe golfterrein op ’t Hoge in Kortrijk.

De families Claeys en De Nolf, Willy Deceuninck en

Dirk Vermunicht zien in het Beneluxpark een unieke

kans. Begin juli wordt beslist wie het project mag rea-

liseren. Tegen het einde van 2023 moet de golfclub

openen.

DOOR OLAF VERHAEGHE

REGIO In 2020 betrapten de

mobiele camera's van afvalinter-

communale Imog 500 sluikstor-

ters. Maar lang niet iedereen

moest ook effectief een boete

betalen. Vaak lukt het niet om de

effectieve dader op te sporen,

omdat de camerabeelden identifi-

catie niet altijd mogelijk maken.

“Elke week worden de camera's

verplaatst in een van de Imog-

gemeenten”, duidt Koen Delie van

Imog. “In 2020 waren er zo exact

202 plaatsingen, waarvan 149 op

een locatie met een glasbol of

een textielcontainer.”

De meest voorkomende sluikstort

is een zak met huishoudelijk afval

in. Maar daarnaast worden vooral

vazen, borden, tassen en speel-

goed achtergelaten. Elektrische

toestellen, hopen bouwafval,

emmers en een paraplu duiken

ook geregeld op tussen het sluik-

stort.

153 DOSSIERS

GESEPONEERD

Op basis van de vaststellingen

wordt door de betrokken ge-

meente of de intercommunale zelf

een bestuurlijk verslag opgemaakt

dat wordt doorgestuurd naar de

sanctionerende GAS-ambtenaar.

In 121 gevallen leidde tot intussen

tot een boete, tien anderen kre-

gen een proces-verbaal. 

“Alles samen gaat het om 10.740

euro aan geïnde boetes”, aldus

Koen Delie nog. Maar er werden

ook 153 dossiers geseponeerd en

van 214 gevallen is er nog geen

resultaat vanuit de GAS-admini-

stratie met Imog gedeeld. Dat

betekent dus dat voorlopig amper

een kwart van de betrapte sluik-

storters ook effectief werd be-

boet. (OV)

KORT

500 sluikstorters betrapt dankzij camera's, niet iedereen kreeg boete

KORTRIJK Het rijksregisternummer

dat je met een niet te verwijderen

sticker op je fiets kan laten plak-

ken, wordt nu ook actief gebruikt

om gestolen fietsen terug te bren-

gen naar hun rechtmatige eige-

naar. De stad ontwikkelde daar-

voor zelf een app. Het proces is

eenvoudig. Dienst Preventie heeft

online een lijst met alle fietsen die

gerapporteerd werden als ge-

stolen. Die lijst bevat info over de

fiets zoals kleur, type en natuurlijk

ook het registratienummer dat

werd aangebracht met een label.

Medewerkers van de stad gaan

dagelijks op pad gewapend met

een tablet waarop de app werd

geïnstalleerd. Als zij een ver-

dachte fiets opmerken, voeren ze

het fietsregistratienummer in in de

app. Indien er een match is, wil dit

zeggen dat de fiets werd geseind

als gestolen. In de app kan dan

aangeduid worden dat de fiets

werd gevonden. Aan deze mel-

ding wordt een foto van de fiets

toegevoegd en ook de locatie

wordt automatisch gelinkt aan de

fiets. Dienst Preventie neemt

daarna contact op met de recht-

matige eigenaar. (TV)

Applicatie moet fietsdiefstallen verminderen

KORTRIJK

Het gaat om deze grond aan het Beneluxpark. (gf)

(KM53/1)
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ANZEGEM

N I E U W S ? Contacteer Gerda Verbeke – 0486 06 01 78 - gerdaverbeke11@gmail.com

Bram Colman, de zoon van Rik,

liet onze redactie weten dat de

revalidatie lopende is. “Het is on-

dertussen ruim drie maanden ge-

leden dat mijn vader een ernstige

hersenbloeding kreeg en de reva-

lidatie verloopt traag. Het zal ze-

ker nog heel wat tijd vergen”, al-

dus Bram Colman. “Het blijft af-

wachten en we moeten geduld

hebben. Alleszins heeft Rik nu al

zijn energie nodig om te herstel-

len in Kortrijk. Jolanta Stever-

lynck (47) neemt nu mijn vaders

taak als raadslid over omdat hij

momenteel niet kan doen wat hij

zeer graag deed, namelijk het volk

vertegenwoordigen.”

EERSTE OPVOLGER

Jolanta Steverlynck-Kokoszko uit

de Beukenhofstraat in Vichte is

geen onbekende in het Anzegem-

se politieke landschap. Tijdens de

vorige legislatuur was zij twee jaar

schepen van Sociale Zaken en

OCMW-voorzitter ter opvolging

van Mia Tack die de eerste vier

jaar deze bevoegdheid invulde.

Als eerste opvolger van de lijst

CD&V-Eendracht werd zij nu op-

geroepen. De twee jaar als CD&V-

schepen werkte Jolanta Stever-

lynck nauw samen met Rik Col-

man die toen eerste schepen was.

“Daardoor weet ik wat hij belang-

rijk vindt en ik zal hem dan ook

waardig trachten te vervangen”,

stelt het raadslid die zaakvoerder

is van het dienstenchequebedrijf

polish@home in het Gentse. 

“We hebben ook altijd goed kun-

nen samenwerken. Met onze frac-

tie CD&V-Eendracht zullen

we in de eerste plaats alle

dossiers opvolgen voor de

gemeente”, vertelt Jolanta.

GEZOND VERSTAND

“Zelf ben ik iemand die ge-

dreven is om dossiers goed

op te volgen en die zich in

een bepaalde materie kan

vastbijten. Met een grote

dosis gezond verstand en

intuïtie wil ik me heel graag

inzetten voor de Anzegem-

naren.” 

Jolanta heeft twee kinderen,

Jonas (20) en Judit (18) en is

de vrouw van gewezen se-

nator en oud-politicus in

Anzegem Jan Steverlynck,

zoon van wijlen burgemees-

ter Antoon Steverlynck. Zij

is lid van verschillende

Vichtse verenigingen. (GV) 

J O L A N T A S T E V E R L Y N C K V E R V A N G T R A A D S L I D R I K C O L M A N 

“Ik werkte samen met Rik en
weet wat hij belangrijk vindt”

_________

“Zelf ben ik
iemand die
dossiers
goed opvolgt
en die zich
in bepaalde
materie kan
vastbijten”
JOLANTA STEVERLYNCK-

KOKOSZKO

_________
Jolanta Steverlynck-Kokoszko was eerder al twee jaar schepen van Sociale Zaken
en OCMW-voorzitster. Ze verving toen Mia Tack. (foto GV)

ANZEGEM Tijdens de

jongste gemeenteraad

van 11 mei legde Jolanta

Steverlynck-Kokoszko

(CD&V-Eendracht) de

eed af ter vervanging 

van raadslid Rik Colman.

Het verzoek tot vervan-

ging dient zich aan naar 

aanleiding van de lang-

durige revalidatie van

Rik Colman.

DOOR GERDA VERBEKE

ANZEGEM Doordat er de afge-

lopen maanden minder werk

was in de verkoop van twee-

dehandswagens bij autohan-

del ‘2 maal 2’, werd ‘Poetsie’

uit de grond gestampt. Zaak-

voerder Martin Van Eeckhaute

(64) wilde geen personeel

laten afvloeien en loste dit op

door een carwashdienst op te

richten.

Met Poetsie willen ze zich

onderscheiden. “De klant kan

uit verschillende formules

kiezen om de wagen van

binnen en van buiten te laten

poetsen”, stelt Martin Van

Eeckhaute. “Dit doen we met

zacht regenwater en profes-

sionele producten. Ook de

klant wordt in de watten ge-

legd in onze aangename

wachtruimte met een grote tv

en tot zelfs een glas cham-

pagne of een koffie erbij.”

“We vormen een leuk en

sympathiek team en onze

werkwijze is ietsje anders. We

nemen de tijd om alle poets-

mogelijkheden eerst even

door te nemen zoals de Poet-

simonis waarbij de wagen na

het poetsen een simonisbeurt

mét wax krijgt.” (GV)

Meer info vind je op de

website www.poetsie.be.

Poetsie legt je
wagen in watten

CARWASH ANZEGEM

fo
to

 G
V

Sinds een maand doet Steven 3

keer per week ’s morgens vroeg

een toer. “Doordat ik door inten-

sief te sporten hielspoor heb op-

gelopen, kan ik voorlopig geen

looptrainingen meer doen en ik

kan niet stilzitten”, legt hij uit.

“Met als gevolg dat mijn afvalzak-

ken, die ik krijg van Imog, erdoor

vliegen. Mijn drijfveer is dat we in

een propere buurt kunnen leven.

Ik wil tonen aan de kinderen dat

het anders kan. Ik wil wel bena-

drukken dat de grote meerder-

heid zijn afval opruimt of mee-

neemt. Het Beukenhof neem ik

altijd op in mijn ronde. Als het

goed weer is, wordt er heel wat

afval van eten en drinken en siga-

rettenpeuken achtergelaten in het

prieeltje terwijl er een vuilniszak

op minder dan een meter hangt.”

LASTIG

“Aan de vijver staan er vier vuil-

nisbakken, maar heel wat afval

wordt gepropt aan de vuilnisbak

aan de bank. Is dat dan zo lastig

om 50 meter verder te stappen?”,

klinkt Naessens die af en toe sa-

men met zijn zoon Arne (14) op

pad gaat.

STATIEGELD

“Heel wat afval dat ik ophaal, is

perfect recycleerbaar. Ik ben dan

ook een grote voorstander van

statiegeld. In het totaal haal ik per

maand zo’n 2 à 3 gevulde restaf-

valzakken en 2 zakken PMD op.

Als er grote stukken zwerfvuil lig-

gen zoals isomoplaten, stuur ik

een foto naar de gemeentelijke

technische dienst die dit dan

komt ophalen. Ik kan me er soms

in opjagen, het is een kwestie van

gezond verstand gebruiken. Als

iedereen die iets in de graskant

ziet liggen dit nu gewoon opraapt,

dan is heel het dorp proper.” (GV)

Dankzij blessure zorgt Steven voor kraaknet dorp
ANZEGEM Het begon zo’n zeven jaar geleden aan het

speelpleintje achter de nieuwe kerk in Vichte waar

Steven spontaan vuilnis opraapte dat daar verspreid

lag. “Dat evolueerde naar een zwerfvuilronde 2 à 3

keer per maand”, zegt Steven Naessens (46).

Mooimaker Steven Naessens aan het prieeltje in het Beukenhof in Vichte. (GV)



DINSDAG 8 JUNI 2021 KORTRIJK WAREGEM MENEN 3
“We nodigden Lieve Ferdi-

nande uit van Bye Bye Grass”,
zegt Benoit. “Bye Bye Grass is
een burgerinitiatief dat drie
jaar geleden opriep om het gras
te laten groeien en gazons te
vervangen door bloemenwei-
den. De studenten geven de be-
drijfsleiders ook tips over hoe
ze hun terrein kunnen ombou-
wen tot een biodivers terrein.” 

Bijenkast adopteren

Bedrijven die bloemenweiden
aanleggen, krijgen de kans om
een bijenkast te adopteren in
de tuin van Bolwerk. In ruil
krijgen ze honing van eigen bo-
dem. “Jongeren van onze ver-
eniging staan in voor het on-
derhoud van de bijenkasten en
het slingeren van de honing”,
zegt Benoit nog.  (vkk)

INFO
www.bolwerk.be

werk van de Kortrijkse hoge-
school Vives deed Bolwerk on-
derzoek. Een deel van de op-
dracht van de studenten be-
stond erin om de
bedrijfsleiders te overtuigen
mee te stappen in het ecolo-
gisch project. 

groening van het omliggende
industriegebied.” 

Bedoeling is om met de bedrij-
ven na te gaan op welke fa-
brieksterreinen ze bloemen-
weiden kunnen aanleggen. Sa-
men met studenten uit het
vakgebied sociaal-agogisch

W Bolwerk opende haar tuinproject in de Spinnerijkaai.  

LO
H

ken met onder meer een boom-
gaard, bloemenweiden, een
plantenfilter voor het afvalwa-
ter, een poel en bijenkasten”,
zegt Ruben Benoit van Bol-
werk. “We zien ons tuinproject
als een stimulans voor de ver-

RUBEN BENOIT 
BOLWERK 

“We zien ons 
tuinproject als een 
stimulans voor de 
vergroening van 
het omliggende 
industriegebied”

Bolwerk nodigde bij de offici-
ele opening van haar tuinpro-
ject op de site in de Spinnerij-
kaai de bedrijfsleiders van het
industrieterrein Kanaalzone
Harelbeke-Kortrijk uit. Het
doel van de ontmoeting was om
manieren te zoeken om ecolo-
gie en industrie met elkaar te
verzoenen. 

“Er zijn bijenvriendelijke aan-
plantingen van bomen en strui-

De vzw Bolwerk, een ver-
eniging die creatieve initia-
tieven stimuleert, opende 
officieel haar ecologische 
tuin. Het moet bedrijfslei-
ders in de Kanaalzone in-
spireren hetzelfde te doen.

KORTRIJK 

Vereniging stimuleert bedrijven om 
kanaalzone ecologischer te maken 

Het is nog geen maandagmid-
dag en er zijn al vijftig perso-
nen langsgeweest op de Graan-
markt waar de mobiele recy-
clagecontainer staat. “Het is 
een echt succes”, zegt stadsme-
dewerker Geert Vandebuerie 
die het recyclagepark bemant. 
“Op maandag staan we op de 
Kortrijkse markt en dan ko-
men veel mensen langs. In de 
namiddag trekken we naar een 
andere plek. We halen ook 
groenafval op. Vorige week 
haalden we 8.000 kilogram op 
één plek. Op het Olympiade-
plein in Marke stond er een 
lange rij.”

De redenen voor het succes

zijn vrij simpel. Het afleveren 
van dat soort afval is gratis, er 
zijn twee containerparken ver-
dwenen in Kortrijk én in het 
centrum van de stad wonen 
mensen die noch tuin noch au-
to hebben. 

“Er is één nadeel”, zegt Van-
debuerie. “In de omliggende 
gemeenten hebben ze die voor-
ziening niet en daar maken in-
woners van bijvoorbeeld Len-
delede, Lauwe en Rekkem ge-
bruik van. Dat kan nochtans 
niet de bedoeling niet zijn. Wij 
hebben er onlangs veertien 
weer huiswaarts gestuurd.”

Sluikstorten voorkomen

Wat kan er naar een mobiel
recyclagepark? Naast het 
groenafval bij de groenkar is 
dat eigenlijk bijna alles wat in 
een grote boodschappentas 
kan. Klein gevaarlijke afval kan
niet omdat de container daar-
voor niet is uitgerust. 

Burgemeester Ruth Vanden-
berghe (Team Burgemeester) 

is blij met het succes. “Vanaf 
1 september vorig jaar gingen 
twee van de vier recyclagepar-
ken op Kortrijks grondgebied 
dicht. Inwoners van onze stad 
konden dan ook terecht op het 
intergemeentelijk recyclage-
park van intercommunale 
Imog in Harelbeke. Alle recy-
clageparken werden betalend.”

“We hebben wel de ambitie
om de hoeveelheid restafval 
verder te verkleinen en om de 
dienstverlening voor de inwo-
ners uit te breiden. We krijgen 
van openbare afvalstoffen-
maatschappij OVAM subsidies 
voor een periode van twee jaar 
voor het opzetten van mobiele 
recyclagepunten.”

“Die mobiele recyclagepun-
ten werken zijn drempelverla-
gend. Zo voorkomen we dat in-
woners door het wegvallen van 
een aantal lokale containerpar-
ken en het betalend maken van 
de recyclageparken, recycleer-
baar afval thuis stockeren, bij 
het restafval deponeren of tot 
sluikstorten overgaan.”

Inwoners buurgemeenten komen ervoor naar Kortrijk

Mobiele recyclageparken heel 
succesvol: “Niet de bedoeling”
Sinds september 2020 
kan je als Kortrijkzaan 
naar een mobiel recycla-
gepark op negen locaties. 
Het succes is zo groot dat 
ook inwoners van andere 
gemeenten erop afkomen.

KORTRIJK 

W Burgemeester Ruth Vandenberghe en stadsmedewerker Geert Vandebuerie zien dat het mobiele recyclagepark een succes is. 
Jean-Paul Soete maakt er ook gebruik van.  

KRIS VANHEE

LO
H

Chauffeur die onderweg is 
met vleeswaren kan rokende 
vrachtwagen zelf blussen

nam een blusapparaat om het
brandje te bestrijden. “Vlam-
men zag ik niet meer maar er
kwam wel veel rook van bij
mijn achterwiel. Omdat het
bleef roken nadat ik had ge-
blust, heb ik ook de brand-
weer verwittigd.”

De hulpdiensten hoefden
niet veel meer te ondernemen.
Met de warmtebeeldcamera
zagen ze wel dat de tempera-
tuur van het wiel 80 graden
bedroeg. 

“We hebben nog een koeling
uitgevoerd”, zegt officier Oli-
vier Dorme van de hulpverle-
ningszone Fluvia. De schade
was beperkt maar de vracht-
wagen kon niet meer verder. 

Het verkeer ondervond wei-
nig hinder van het incident.
(gsd)

MARIO CRACCO
VRACHTWAGENCHAUFFEUR

“Ik zag via de zijspiegel 
rook uit mijn truck 
komen. Er kwam ook 
een collega-chauffeur 
naast mij rijden en die 
zei dat er vlammen 
te zien waren”

Mario Cracco was maandag
rond 12.30 uur voor Dobbels
Meat uit Ingelmunster onder-
weg naar het Vlaams-Bra-
batnse Zellik. Hij zou er vlees-
waren gaan leveren in het dis-
tributiecentrum van
supermarkt Delhaize. Op de
N36 in Deerlijk, kort voor hij
de E17 wilde oprijden, liep het
mis met zijn lichte vrachtwa-
gen. 

Warmtebeeldcamera

“Ik was net vertrokken aan
de verkeerslichten toen ik via
mijn zijspiegel rook uit mijn
vrachtwagen zag komen”, zegt
Mario. “Er kwam ook een col-
lega-chauffeur naast mij rij-
den en die zei dat er vlammen
te zien waren.”

Mario slaagde erin zich on-
middellijk aan de kant te zet-
ten op een pechstrook bij het

op- en afrittencomplex. Hij

Een chauffeur van Dobbels 
Meat uit Ingelmunster 
kwam maandagmiddag 
even in een benarde situa-
tie terecht toen zijn vracht-
wagen hevig begon te roken 
op de N36 in Deerlijk. Ma-
rio Cracco uit Roeselare 
slaagde er zelf in om het 
brandje te blussen.

W De brandweer koelde de verhitte band van de vrachtwagen verder af. 
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DEERLIJK/INGELMUNSTER/
ROESELARE 
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Het stadsbestuur wil een groene doorsteek cre-
eren tussen Bissegemplaats en OC De Trouba-
dour. Het gebouw van het oud gemeentehuis wordt
op termijn gesloopt, maar in tussentijd wordt de
troosteloze plek opgefleurd met streetart van
kunstenaars Jatse Verschoore en Dieter Samyn
(Graffiti Street Art Jeps & Boris). 
De gevel krijgt de spreuk ‘Minne kjé noa Bissegem
gewist’, geplukt uit het wereldbefaamde volkslied.
De gouden kleur van de letters verwijst naar de
Golden River de Leie en het rijke vlasverleden van
Bissegem. 
Referenties naar dat vlasverleden zijn ook te vin-
den op de betonnen zijmuur onder het oud ge-
meentehuis. Daar komt streetart met uitvergrote
realistische afbeeldingen van een lieveheers-
beestje tussen de vlasbloemen, een ijsvogel en
een muis. De werken kosten 8.500 euro. (NVIH/
Stad Kortrijk)

Oud gemeentehuis
krijgt streetart

BISSEGEM ‘Minne kjé noa Bissegem
gewist’ prijkt straks op de gevel van het
oud gemeentehuis. Ook de tunnel wordt
opgefleurd met streetart. Later wordt het
gebouw gesloopt. 

TIJDELIJKE OPSMUK

HEULE Het recyclage-
park in de Lage Dreef in
Heule is opnieuw open.
Het is omgebouwd tot
een Diftarpark waar je
terechtkan met gratis
en betalende afvalfrac-
ties. Er zijn ruimere
openingsuren dan
vroeger. “Met dit recy-
clagepark krijgen de
Kortrijkzanen er een
volwaardig park bij”,
zegt burgemeester
Ruth Vandenberghe (TB). “Lange wachtrijen en
overdreven drukte worden door het reservatiesys-
teem vermeden.” De verbouwingen hebben
520.000 euro gekost. Het recyclagepark in de
Maandagweg sluit definitief. (NVIH/Stad Kortrijk)

Containerpark 
is weer open 

AFVALVERWERKING

KUURNE Het stadsbestuur lanceert het digitaal
inspraakplatform WijZijnKuurne, waar inwoners,
verenigingen en adviesraden hun stem kunnen la-
ten horen over alles wat de gemeente wil onderne-
men. 
Wie zich registreert op wijzijn.kuurne.be kan mee
de smoel, de richting, de koers van Kuurne bepa-
len – en vooral ook een zicht krijgen op welke im-
pact je mening heeft gekregen. 
“Beleid doe je niet alleen, ook participatie is be-
langrijk”, zegt burgemeester Francis Benoit
(CD&V). “Binnen diverse thema’s wensen we in-
woners te betrekken.” (NVIH)

Laat je stem horen
via Wij Zijn Kuurne

DIGITAAL INSPRAAKPLATFORM 

De Izegemsestraat, Passionistenlaan, Jan Brey-
dellaan en IJzerkaai kwamen al aan de beurt, net
als de Trakelweg, een belangrijke fiets- en wan-
del-as langs de Leie. Binnenkort komen nog ver-
schillende nieuwe locaties aan bod.
Ledverlichting is duurzaam, goedkoper en stoot
minder CO2 uit. Het vervangen van de verouderde
straatverlichting in Kortrijk en deelgemeenten
komt hiermee op kruissnelheid. In 2018 had Kort-
rijk 7,5 procent van de 16.000 punten duurzame
verlichting. Met een serieuze inhaalbeweging is
dat percentage ondertussen opgetrokken zestien
procent. (NVIH)

Meer ledverlichting
in Kortrijk 

Langs de Leie is al ledverlichting geïnstalleerd.
(foto stad Kortrijk)

KORTRIJK Kortrijk heeft een traject
uitgewerkt waarbij het samen met Fluvius
stelselmatig 1.600 oude openbare verlich-
tingspunten vervangt door ledverlichting

SAMENLEVING

Elk jaar nestelt zich een van de grootste huiszwa-
luwkolonies uit Zuid-West-Vlaanderen in de buurt
van het stationsgebouw. Door dakwerken is het tij-
delijk niet beschikbaar. Daarom pakken het ge-
meentebestuur, Stadslandschap Leie en Schelde
en Natuurpunt Avelgem uit met een zwaluwtil met
achttien kunstnesten. 
Een zwaluwtil is een dak op een hoge paal, waar-
onder kunstnesten hangen. Zo kunnen de dieren
zelf natuurlijke nesten bouwen met modder. De
ideale locatie dichtbij het stationsgebouw en de
open aanvliegroute geven de zwaluwtil een grote
kans op slagen. (NVIH) 

Nieuwe zwaluwtil
in Avelgem 

Vertegenwoordigers van het gemeentebestuur,
Stadslandschap en Natuurpunt tijdens de
plaatsing van de zwaluwtil. (gf)

AVELGEM De zwaluwen die elk jaar
naar Avelgem komen, kregen recentelijk
een nieuwe thuis op de groenzone naast
het stationsgebouw. 

SAMENLEVING

✁

✁

Uw zoekertje kan bestaan uit één, twee of drie modules die u in 
de hoogte of breedte kan plaatsen.

Prijs voor één module (33 mm H x 34 mm B) bedraagt €15*.  
Dit is voor verschijning in één krantentitel, één week en één regio. 
Wenst u meerdere weken of in verschillende regio’s te verschijnen 
in onze krant(en)? Dat kan! Wij bieden hiervoor voordelige tarieven en 
pakketten aan. Meer weten? Neem contact op met ons.

  HOE UW ZOEKERTJE BESTELLEN?I  

Ga naar www.destreekkrant.be/mijnzoekertje, vul het formulier 
helemaal in. Zo ontvangen wij snel jouw zoekertjestekst, gegevens, 
de gewenste regio en het aantal verschijningen.  

Of bezorg ons deze bon per post of kom persoonlijk langs in één 
van onze kantoren.

Onze contactgegevens vind je op de voorzijde van deze krant.

  ZOEKERTJESTEKST:I

NAAM:

ADRES:

EMAIL: TEL.:

AANTAL WEKEN:  GEWENSTE REGIO(’S): 

MIJN ZOEKERTJE: 

� 1 module � 2 modules � 3 modules

*Bovengenoemde prijzen zijn enkel geldig voor particulieren. Bent u een 
handelaar? Neem contact op met ons voor onze preferentiële tarieven!

ZOEKERTJESBON
UW ZOEKERTJE IN DEZE KRANT?

D
B

6
3

5
0

7
1

J
9

1 2 3 4 5

verzonden /ontvangen
€ 1,00 / SMS

6685 Deelnemen kan t/m 25/05/21 tot 23.59 uur - De winnaars worden getrokken uit 

de juiste inzendingen, vermeld in deze krant en persoonlijk verwittigd - Deelname 

per oproep € 2,00 - Per verzonden/ontvangen sms: € 1,00, volledige sms- 

deelname € 4,00 - Helpdesk: 03/216 46 84 - info@mconcept.be - Organisatie: 

MConcept bv, Ond. nr 0826.398.329, 2018 Antwerpen, Desguinlei 90/12B

SMS het gevonden sleutelwoord naar 

het nummer 6685 of BEL via uw vaste 

telefoontoestel naar 0905 23 341

WINNAAR week 10  

Wint een iPad Air: 

  A. Debacker / 8800 Roeselare

een Magimix 
stoomkoker

Puzzel 
& Win

hemel-
lichaam

groente

deel v.e.
fiets

senioren-
vereniging

deel v.e.
dag

scheeps-
borrel

toneel-
stuk

rivier in
Oostenrijk

Spaanse
schilder

Romeinse
keizer

5
helft v.e.
wedstrijd

2
werpspel

1

water-
vogel

Europeaan

deel v.e.
mond

hagedis

tapkast
3 .....

Gibson

4

www.dezondag.be/puzzelclub

Nu online te winnen!

D
B

7
1

4
5

7
5

E
1

+ Ed :892/20 Kleur : CMYK versch : 13-05-2021 User: dsmalle �



Bron :  Streekkrant 

Bron :  Krant van West-Vlaanderen - 2021.06.11 

Bron : Nieuwsblad - 2021.06.11 

(KM36/2)

I 44
VRIJDAG 11 JUNI 2021 

ZWEVEGEM Sinds 2010 heeft

de gemeente Zwevegem een

reglement waarbij grote gezin-

nen en kinderopvanginitiatie-

ven ondersteund worden in het

kader van zorg en opvoeding.

Concreet gebeurde dit met het

verstrekken van een bon voor

één of meerdere gratis pakken

huisvuilzakken. 

Deze werkwijze strookt intus-

sen niet meer met de visie op

afvalreductie van OVAM en de

afvalintercommunale IMOG.

Een aanpassing van het regle-

ment drong zich dan ook op.

HUIS VAN HET KIND

“Als lokaal bestuur Zwevegem

willen wij enerzijds een correct

afvalbeleid voeren en ander-

zijds toch onze grote gezinnen

en kinderopvanginitiatieven

ondersteunen in hun zorg- en

opvoedingstaak.”

“Vandaar de beslissing om de

gratis huisvuilzakken te vervan-

gen door één of meerdere

Zwevegem BonZ ter waarde

van 20 euro. En zo pikken

onze lokale handelaars ook

nog een graantje mee”, zegt

schepen van Samenleving

Eliane Spincemaille (CD&V).

Rechthebbende gezinnen

worden in de tweede jaarhelft

per brief uitgenodigd om hun

BonZ op te halen in Huis van

het Kind op het Toyeplein.

Onthaalouders en crèches

krijgen hun BonZ op de ont-

moetingsavond naar aanleiding

van de Dag van de Onthaalou-

der en Kinderverzorger in okto-

ber. (GJZ)

Zwevegemse
BonZ
vervangen
gratis
huisvuilzakken

In het kader van het ‘noodfonds

corona’ werd voor de lokale eco-

nomie in nood, o.a. de horecabon

ingevoerd. Volgens schepen van

Lokale Economie Raf Deprez

(CD&V) werd dit initiatief vorig

jaar goed gesmaakt. “Vandaar dat

we dit jaar opnieuw een onder-

steunende maatregel nemen on-

der de vorm van een Zomerbon.

Deze moet vooral de horeca, con-

tactberoepen en wellnesscentra

ondersteunen die het de jongste

maanden zwaar te verduren had-

den”, aldus schepen van Lokale

Economie, Raf Deprez (CD&V).

De Zomerbon zorgt voor een aan-

zienlijke aankoopstimulans. “Bij

aankoop van 10 euro Zwevegem-

se BonZ, krijgt de inwoner daar-

bovenop een Zomerbon van 15

euro. Met andere woorden: wie 10

euro aankoopt, krijgt daarvoor 25

euro in de plaats”, zegt de sche-

pen. Mensen met een verhoogde

tegemoetkoming krijgen een Zo-

merbon van 15 euro zonder de

voorafgaande aankoop van 10 eu-

ro aan Zwevegemse BonZ. “Ver-

der kan elk gezin 1 Zomerbon

aankopen. Deze kan ingeruild

worden bij de deelnemende hore-

cazaken, niet-medische contact-

beroepen en wellnesscentra en

dit tot 30 september. De Zweve-

gemse BonZ kan besteed worden

bij alle deelnemende handelsza-

ken en is onbeperkt geldig.”

Marino Vaneeckhout, zaakvoer-

der van Hotel Uilenspiegel in

Zwevegem-Knokke toont zich te-

vreden met de actie. “Ik hoef je

niet te vertellen dat we een moei-

lijke periode achter de rug heb-

ben. Onze agenda stond mooi vol

maar we zagen de boekingen voor

onze feestzalen één voor één ge-

annuleerd worden. Sommige

mensen hebben na twee keer hun

feest te hebben uitgesteld uitein-

delijk zelfs de feestplannen opge-

borgen.”

BETERSCHAP

Marino ziet wel beterschap maar

was toch blij dat restaurant en ca-

fé nu weer open mogen. “We kon-

den wel maaltijden serveren op

ons terras, maar als het de hele

voormiddag regent zoals vorige

zaterdag, dan zien we hier ’s mid-

dags ook geen volk. Nu kunnen ze

tenminste opnieuw binnen zit-

ten.”

Wat zijn terras betreft, zorgt hij af

en toe dat er wat muzikale anima-

tie is en heeft hij ook een soort

spaaractie uitgewerkt. “Elke steun

is zeker welkom. We zijn dan ook

meteen meegestapt in die actie

van de Zomerbon van de ge-

meente. Een mooi initiatief.” 

“Door de combinatie van Bonz en

Zomerbon, stimuleren we zowel

de algemene detailhandel, als de

meest getroffen sectoren”, vult

Raf Deprez nog aan.

De uitgave voor de gemeente

wordt geraamd op 48.000 euro en

de ondersteuning aan de lokale

economie wordt geraamd op

65.000 euro. De BonZ zijn te koop

in het Gemeentepunt, de biblio-

theek en de Bibus.

STEUNINITIATIEF MET NOODFONDS CORONA GOED ONTHAALD BIJ DE HANDELAARS

“Zomerbon geeft zwaar
getroffen sectoren duwtje”

Marino Vaneeckhout (links) van Hotel Uilenspiegel, hier samen met schepen Raf Deprez, is blij met het initiatief van de
Zomerbon. (foto GJZ)

ZWEVEGEM Met de in-

voering van een Horeca-

bon kreeg de lokale hore-

ca vorig jaar een duwtje

in de rug. Dit jaar wordt

de Zomerbon gelanceerd,

die naast de horeca ook

andere getroffen sectoren

moet vooruithelpen. 

DOOR GEERT VANHESSCHE

ter gegeven aan dit gebouw: di-

verse glasramen, keramiekwer-

ken, schilderijen, enz. zijn geïnte-

greerd in het interieur. Het is de

bedoeling, in overleg met priester

Dirk Decuypere, een nieuwe be-

stemming van elk van deze wer-

ZWEVEGEM Op de gemeenteraad

kwam de afschaffing van de paro-

chie Sint-Jozef Arbeider op de

Kappaert ter sprake. Meteen werd

ook duidelijk dat de kunstwerken

in de kerk een nieuwe bestem-

ming krijgen.

Zwevegem heeft nood aan een

geschikte ontmoetingsruimte

voor meer dan 200 personen. “De

kerk Sint-Jozef Arbeider heeft een

goede centrale ligging. De kerk si-

tueert zich op een onderwijssite

in volle ontwikkeling, is vlot be-

reikbaar en er is ruime parkeerge-

legenheid. Daarnaast kent het

kerkbezoek er een dalende evolu-

tie. De kerk komt dan ook heel

goed tegemoet aan de grote nood

aan ontmoetingsruimte”, begon

schepen Eliane Spincemaille

(CD&V) het punt. “Bedoeling is

om de kerk, met respect voor haar

vroegere religieuze en symboli-

sche betekenis, nieuwe functies te

geven die voor en met de lokale

gemeenschap worden vormgege-

ven.”

De kerk is ook bekend wegens de

vele kunstwerken van E.H. Bleu-

zé, die lange tijd verbonden was

aan deze kerk. “Als priester-kun-

stenaar heeft hij een uniek karak-

ken te bepalen. Uiteraard zullen

kunstwerken die vast zijn verbon-

den aan het gebouw niet verwij-

derd worden maar op respectvol-

le en verantwoorde manier geïn-

tegreerd worden in de nieuwe be-

stemming. Andere kunstwerken

zullen een nieuwe bestemming

krijgen in een andere kerk van de

parochiale eenheid.”

MULTIFUNCTIONEEL

Het is de bedoeling om van de

kerk een multifunctioneel ge-

bouw te maken voor verschillen-

de groepen: een cultuurhuis met

een sociaal karakter en een huis

waarin culturele activiteiten wor-

den aangeboden zoals muziekop-

tredens en tentoonstellingen

maar ook kaartavonden of andere

ontmoetingsmomenten. “Daar-

om willen we geen permanente

invulling of een eenzijdige functie

die het ruimtegebruik voor ande-

re functies bemoeilijkt of hypo-

thekeert. Het is de bedoeling het

kerkgebouw aan de Zwevegemse

verenigingen te verhuren zodat

zij er activiteiten kunnen organi-

seren. Met dit polyvalente karak-

ter willen we van het gebouw een

gezellige ontmoetingsplek maken

voor jong en oud”, aldus schepen

Spincemaille.

Schepen Raf Deprez (CD&V) gaf

een stand van zaken rond de wer-

ken. 

“Er werd een interieurarchitecte

aangesteld om een voorontwerp

te maken. Er kwam daarbij input

van verenigingen en ook de pro’s

en contra’s van gelijkaardige za-

len werden in het dossier opgeno-

men. Het voorontwerp werd al

besproken en men is nu bezig

met het verfijnen ervan.”

Een concrete timing kon de sche-

pen niet geven. Volgens hem is

het wel de bedoeling om alles in

één keer af te werken en niet in

fases te werken. (GJZ)

De kerk doet nu vooral dienst als repetitielokaal voor de academie. (foto GJZ)

Kerk Kappaert moet multifunctioneel gebouw worden

ZWEVEGEM 
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Als er één koorts is die we
graag zien stijgen in corona-
tijden, is het wel de EK-
koorts. Op 12 juni spelen de
Rode Duivels hun eerste
match. Waar tijdens het we-
reldkampioenschap drie jaar
geleden samentroepen met
horden fans de normaalste
zaak ter wereld was, is dat
door de pandemie wel even
anders. 

Een vlot lopende vaccina-
tiecampagne en daaropvol-
gende versoepelingen zorg-
den er wel voor dat horeca-
uitbaters en
evenementorganisatoren 
toch voorzichtig de suppor-
ters willen samenbrengen.
Grote schermen in onze re-
gio? Die zijn er genoeg. 

Kleinschalig Duivels Park

Vaak gaat het om kleinscha-
lige evenementen, altijd
moeten de regels in acht ge-
nomen worden. Per vier aan
een tafeltje, afstand houden,
mondmasker, de hele reute-
meteut. Taferelen zoals tij-
dens het succesvolle wereld-
kampioenschap drie jaar ge-
leden? Dat zit er dus niet in.
Geen uitzinnige meutes die
elkaar omhelzen, geen trico-
lore fans die schouder aan

schouder het volkslied mee-
brullen. Voorlopig toch niet,
want heel wat organisatoren
hopen toch vanaf juli meer
volk te mogen ontvangen. 

In Waregem
Expo komen
400 supporters
samen, net als
in het Leiesta-
dion in Dessel-
gem en ook in
Moen mikken
ze op dat aantal
met Moendial.
Een groot ver-
schil met de
duizenden bezoekers die de
Rode Duivels naar overwin-
ningen schreeuwden tijdens
het WK. En toch geven ze de
hoop niet op. 

2.500 bezoekers als de over-

heid het toelaat? Dat is alvast
de bedoeling. Ook in Wevel-
gem. De gemeentelijke ho-
vingen werden in 2018 her-
doopt tot Duivels Park. Een

park dat over-
spoeld werd
met duizenden
bezoekers. Or-
ganisator Be-
noit Verstraete
van suppor-
tersclub We-
velgemse Dui-
vels slaat ook
dit jaar weer de
handen in el-

kaar met café-uitbaters van
Bierhuis de Mythe en het
Middenstandshuis. Al hou-
den ze het voorlopig klein-
schalig. 

In zaal Leyedaele op de Gro-

te Markt kunnen ze zo’n 140
supporters ontvangen. Tafels
van 4 aan 20 euro en daar-
voor krijg je in ruil 10 con-
sumpties en gadgets. Zoals
het er ook elders aan toegaat.
Maar Benoit mikt hoger en
kijkt reikhalzend uit naar ju-
li, wanneer buitenactivitei-
ten met 2.500 personen zou-
den mogen plaatsvinden. 

“We kregen de vraag al
enorm veel gesteld”, zegt hij.
“Als de kwartfinales gehaald
worden, dan overwegen we
een lightversie. De scan van
het Covid Event Risk Model
was positief, maar het is de
lokale overheid die de finale
beslissing zal nemen. Het zou
alvast een mooie start zijn
van de zomervakantie voor
de Wevelgemnaren.”

Gezamenlijk supporteren voor Rode Duivels kan op verschillende plaatsen in regio

Organisatoren EK-dorpen hopen op 
2.500 supporters vanaf kwartfinales
Oef, samentroepende 
fans, het mag. Voorlopig 
met maximaal 400. Geen 
massa, maar dat weer-
houdt organisatoren niet 
om EK-dorpjes op te zet-
ten. Kleinschalig, al zijn 
er evenementen waar de 
deur opengehouden wordt 
voor 2.500 joelende sup-
porters.

ZUID-WEST-VLAANDEREN 

W Zien we deze taferelen in juli wel? De organisatoren van EK-dorpen hopen er toch stiekem op. 

JOERIE DEWAGENAERE
D

JR

BENOIT VERSTRAETE  
ORGANISATOR 

“Als de kwartfinales 
gehaald worden, dan 

overwegen we een 
ligthversie”

Het gemeentebestuur gaat niet
langer gratis vuilniszakken uit-
delen aan grote gezinnen en kin-
deropvanginitiatieven. Sinds
2010 heeft Zwevegem een regle-
ment waarbij grote gezinnen en
kinderopvanginitiatieven on-
dersteund worden. in het kader
van zorg en opvoeding. Die gro-
te gezinnen en opvanginitiatie-
ven hadden dankzij dit regle-
ment  recht op één of meerdere
gratis pakken huisvuilzakken.
Die worden nu echter vervan-
gen door Zwevegem BonZ. Het
uitdelen van afvalzakken
strookte volgens de gemeente
niet met de visie op afvalreduc-
tie. In de jongste gemeenteraad
werd daarom een nieuw regle-
ment goedgekeurd. “Door de
keuze om de gratis pak(ken)
huisvuilzakken te vervangen
door één of meerdere Zweve-
gem BonZ pikken onze lokale
handelaars ook nog een graantje
mee.”, zegt schepen van Samen-
leving Eliane Spincemaille
(CD&V). Rechthebbende gezin-
nen worden in de tweede jaar-
helft per brief uitgenodigd om
hun BonZ op te halen, die voor
opvanginitiatieven worden uit-
gedeeld tijdens de Dag van de
Onthaalouder en Kinderverzor-
ger in oktober.  (kvo)

ZWEVEGEM 

Geen gratis vuilniszakken 
meer voor grote gezinnen 
en opvanginitiatieven

De Steenbrugstraat in Stase-
gem wordt vernieuwd. Het stuk 
tussen de Beneluxlaan en de Ge-
neraal Deprezstraat wordt ont-
hard en aangepast aan zijn huidi-
ge functie, als lokale woonstraat 
en niet als doorgangstraat. 

“De straat zal ook groener wor-
den”, aldus bevoegd schepen Tijs
Naert (Vooruit/Groen). Onder-
tussen zal Fluvius de riolering in 
de straat vernieuwen en een ge-
scheiden stelsel aanplanten. De 
stad moet voor de vernieuwing 
van de straat zo’n 40.700 euro 
betalen.  (kvo)

STASEGEM 

Steenbrugstraat wordt 
onder handen genomen

De gemeenteraad gaat niet op
toer naar de deelgemeenten. Dat 
blijkt uit een vraag die gemeente-
raadslid Michiel Vandewalle 
(N-VA/Open VLD) tijdens de 
jongste raad stelde. De online ge-
meenteraden lokten immers 
honderden volgers. “Er was zelfs 
eens een piek van duizend men-
sen”, aldus Vandewalle. “Het zou 
goed zijn om de politiek zo dicht 
mogelijk bij de mensen te bren-
gen.” Toch komt het er niet van, 
zegt burgemeester Kurt Vanryck-
eghem (CD&V). “Lokale besturen 
die het doen, stoppen er bijna 
even vlug mee. Het is bovendien 
logistiek moeilijk om alle nodige 
apparatuur te verhuizen. We blij-
ven in het stadhuis.” 

Daar zal vanaf september ver-
moedelijk opnieuw écht verga-
derd worden, gaf Vanryckeghem 
al mee. Door de coronacrisis ver-
liep de gemeenteraden de afgelo-
pen maanden digitaal.  (kvo)

WAREGEM 

Gemeenteraad 
gaat niet op toer

de aangelegde tuin moeten
verdwijnen. “Maar er zijn
daar voorlopig geen plannen
voor”, weet burgemeester
Youro Casier (Vooruit). “Ik
denk ook niet dat we daar snel
plannen voor zullen opmaken.
Gezien het huidige kosten-
plaatje zou het onverstandige
geldsmijterij zijn.”  (djr)

kosten, dat had de stad zelf
ook niet voorzien. Het was
eerst de bedoeling om er een
starterswinkel in te richten
en op de bovenverdieping
plaats te maken voor verschil-
lende stadsdiensten. Die uit-
breiding blijkt nu niet nodig
te zijn. 

Later wel misschien? Dan zal

“Iedereen is toch blij dat het
gebouw weg is, want het was
een echte stadskanker”,
meent schepen Bert Verhae-
ghe (Stadslijst). Momenteel
gaapt een gat in de Leiestraat
tussen het stadhuis en het
nummer 53. Waar vroeger ca-
fé de Boucherie was, komt een
stadstuintje. “Een plek waar
mensen tot rust kunnen ko-
men, waar je een boek kan le-
zen en waar kinderen kunnen
spelen.” 

Klinkt idyllisch, en toch

komt er heel wat kritiek op de
inrichting van het stukje
groen. Vooral de kostprijs
doet bij velen de wenkbrau-
wen fronsen. Eens het tuintje
ingericht is, zou de totaalprijs
zo’n 391.247 euro bedragen.
“Hebben ze geld over in Wer-
vik misschien”, maakt raads-
lid Bercy Slegers (CD&V) zich
de bedenking. 

‘Pisplaats’

Ook vanuit de hoek van
N-VA komt forse commen-
taar. “Het is toch een duur
spel aan het worden”, foeterde
Alexander Vantomme. “Het is
echt lelijk en amateuristisch,
de bouwlijn is nu onderbro-
ken en lijkt op een slecht ge-
bit. Nu men niet weet wat er
mee te doen, zullen ze er maar
een tuintje van maken. Met
dit terrasjesweer hoop ik dat
dit geen pisplaats wordt.” 

Dat een tuintje zoveel kan

Misnoegde reacties op stadstuintje van net geen 400.000 euro
Een starterswinkel en een 
uitbreiding voor de stads-
diensten. Dat was het idee 
voor het gebouw naast het 
stadhuis in de Leiestraat. 
Uiteindelijk besloot de 
stad er een tuintje van te 
maken. De kostprijs loopt 
echter op tot bijna 400.000 
euro. Te veel volgens de 
oppositie.

W Stadskanker wordt stadstuintje, en dat kost bakken geld. 

D
JR

WERVIK 
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GENT
Man riskeert 6 jaar
cel voor moordpoging
in Kongostraat
De feiten dateren van vrijdag 3 juli
afgelopen zomer. De 47-jarige be-
klaagde kwam ‘s avonds thuis van
zijn werk. Een poosje later kwam
een vriend langs, met wie hij heel
wat alcohol dronk en drugs ge-
bruikte. In het holst van de nacht, in
redelijk beschonken toestand, zak-
ten beide heren af naar een kennis
die in de Kongostraat woont.  Ze
gooiden een aansteker tegen het
raam en klopten herhaaldelijk op
de deur. Toen de bewoner van het
huis zijn voordeur opendeed, be-
groette hij de eerste man. «Nog
voor ik hem kon begroeten sloeg hij
zijn arm rond mij en sneed hij in mijn
gezicht», verklaarde het slachtof-
fer. «Mijn kaak voelde warm aan en
het bloed spatte op de muur.» De
beklaagde en zijn vriend vluchtten
vervolgens weg. Op 23 juni valt het
vonnis in de zaak. Het Openbaar
Ministerie vorderde een celstraf
van zes jaar. Langs de kant van de
verdediging hoopt men op proba-
tie-uitstel. (DVEG)

AVELGEM/WARE

GEM
Meer afval in
restafvalzak tijdens
coronajaar
In de Imog-regio hebben we vorig
jaar allemaal samen 1,4 miljoen kilo
meer aan restafval geproduceerd
dan in 2019. De coronacrisis is hier-
van de oorzaak. In drie gemeenten
produceerden we meer dan 170 ki-
logram restafval per inwoner: in
Spiere-Helkijn (178,8 kilogram), in
Avelgem (174,3 kilogram) en in
Zwevegem (171,2 kilogram). In
Kruisem viel de hoeveelheid afval
wel mee, met 120,7 kilogram. Kort-
rijk staat op de tweede plaats met
154 kilogram, Wielsbeke op drie
met 156,9 kilogram. Wat opvalt:
het restafval is bijna overal toege-
nomen. «Daar is een vrij logische
verklaring voor», zegt Delie. «Door
de lockdowns zaten de mensen veel
meer thuis, waardoor het afval niet
meer op ons werk achterbleef, en
we gingen minder op restaurant.» 

(JME)

DEINZE
Geen mondmaskerplicht
meer in centrum Deinze
«Vanaf donderdag 3 juni is het dra-
gen van een mondmasker niet lan-
ger verplicht binnen de bebouwde
kom van Deinze», zegt burgemees-
ter Jan Vermeulen (CD&V). «Er zal
wel nog een verplichting gelden
van maandag tot en met vrijdag,
telkens van 7 tot 19 uur, in de
schoolomgevingen van Deinze en
de deelgemeenten. Dat doen we
omdat op deze plaatsen mensen
vaak ongewild te dicht in contact
komen met elkaar. Iedereen vanaf
12 jaar moet zoals voordien altijd
een mondmasker op zak hebben.
Op drukke plaatsen kan men dat
dan gebruiken.» (JSA)

De vaccinatiecentra draaien
deze maand op volle toeren. De
cijfers van het aantal gevacci-
neerde volwassenen per ge-
meente willen daarbij wel ‘s ver-
schillen. Ronse staat in de statis-
tieken achteraan op het lijstje.
Of lijkt dat maar zo?

Het is de job van coördinator
Geert Naudts van het vaccinatie-
centrum Vlaamse Ardennen om
ervoor te zorgen dat de vaccins
in alle gemeenten van het be-
trokken gebied gelijkmatig wor-
den toegediend en dat niemand
achterop hinkt. Het heeft er
nochtans de schijn van dat dit
voor Ronse het geval is. Op 31
mei heeft daar 44 procent van de
bevolking een eerste prik gehad,
in Maarkedal was dat 54 procent
en in Oudenaarde 51 procent.
«Met cijfers moet je voorzichtig
zijn», legt Naudts uit. «De vaccins
worden voor alle gemeenten op

een gelijkmatige manier ver-
deeld. Maar de bevolking van die
gemeenten is zeer verschillend.
In een gemeente als Maarkedal
zijn er meerdere woonzorgcen-
tra. Die hebben heel snel een
vaccin gekregen en lopen dus
voor op andere gemeenten waar
de bevolking jonger is. Dat is
voor Ronse het geval. In de ko-
mende weken zal deze stad wel-
licht een inhaalbeweging maken
en die zal zich weerspiegelen in
de cijfers. Een ander voorbeeld:
in het begin van de campagne
liep Ronse drie geboortejaren
voor op Oudenaarde. Dat is nu
niet meer zo. De cijfers kunnen
onderweg heel snel wisselen
maar op het einde krijgt ieder
echt waar die recht op heeft.»

Geen wedstrijdje
In de Vlaamse Ardennen, waar
De Qubus in Oudenaarde en het
COC in Ronse de twee vaccina-

tiecentra zijn waar Geert
Naudts de verantwoordelijk-
heid over heeft, moet je ook re-
kening houden met het grote
verschil tussen landelijke en
stedelijke woonomgevingen.
«Ronse is een geval apart omdat

je er niet altijd even makkelijk
iedereen bereikt. We zijn echter
tevreden over de respons die we
kregen van de allochtone bevol-
king. Ook de oudere leeftijdsca-
tegorieën daar hebben zich vlot
gemeld voor een prik.» (GEDR)

Ronse loopt tijdelijk achter met 
aantal gevaccineerde burgers

GENT
Dertigtal demonstranten voert actie voor
vermogensbelasting
Het Financieel Actie Netwerk, een netwerk van organisaties dat ijvert
voor een ander belastingsysteem, voerde woensdag actie aan het
nieuw gerechtsgebouw aan de Opgeëistenlaan.

Een dertigtal demonstranten van onder andere Hart boven Hard,
11.11.11 en ABVV organiseerden de actie. Het basisidee? Eerlijke fisca-
liteit. Volgens Rudy De Meyer, die spreekt voor FAN, zijn belastingen
nodig, maar wordt er van sommigen nu meer gevraagd. «Er zit op en-
kele plaatsen geld waar we dat nu niet halen.»
Daarmee haalt het FAN uit naar multinationals die via slimme omwe-
gen, of gewone gunstregimes, geen of weinig belastingen betalen. Bij
deze actie ging het vooral over multimiljardairs en -miljonairs. «En-
kelen onder hen beginnen nu ook te zeggen dat ze misschien hun
steentje moeten bijdragen, zeker tijdens de coronacrisis. Er zijn ette-
lijke duizenden miljarden bij een honderdtal personen, daar moet een
bijdrage van komen.»
Tijdens de demonstratie kwam er dan ook een ‘anonieme miljardair’,
een getuigenis van een acteur weliswaar, aan het woord. «Ik zou er
geen boterham minder om eten», klonk het. «Om humanitaire rede-
nen, maar ook wel omdat, als we nu niet iets geven, we schrik hebben
van een sociale revolte’», klonk het ironsich. Daar wringt volgens De
Meyer het schoentje. «Er klinken nu wel stemmen van enkele miljar-
dairs dat zij inderdaad moeten bijdragen, maar wij willen toch vooral
structurele maatregelen. Een vermogensbelasting bijvoorbeeld. Maar
zelfs een vermogenskadaster zou al een stap vooruit zijn. Want nu we-
ten we zelfs niet hoe het geld in België verdeeld zit.» (SVWG)

Ronse loop nu even achter met het aantal gevaccineerde bur-
gers maar dat is een gevolg van de jongere bevolking. Foto rv

weld zodat de daders berecht
worden en de slachtoffers hulp
krijgen.»
De 140 aanwezigen waren dui-
delijk aangedaan door wat er
gebeurd is. Onder meer burge-
meester Matthias De Clercq
(Open Vld) en  premier Alexan-
der De Croo (Open Vld) waren
aanwezig om hun steun te be-
tuigen.

Verdriet
Garcia De Cannière en Ayama
Hellewuyca, alle twee 19, zaten
nog steeds vol ongeloof over
wat er gebeurd was. «Gisteren
had ik een gesprek met mijn
papa over wat er gebeurd is»,
zei Ayama. «Ik heb voor het
eerst verhalen verteld van me-
zelf en van vriendinnen en hij
verschoot enorm. 95 procent
van mijn vriendinnen is al las-
tiggevallen. Garcia en ik zijn
hier dan ook om duidelijk te
zeggen: praat hierover, maak
duidelijk dat seksuele intimi-
datie niet goed te praten is. Er
zijn heel veel mannen die niets
verkeerd doen maar zijn er ook
die dat wel doen en na een tijd
weet je niet meer wie je kan
vertrouwen. Ik durf niet meer
op straat in bepaalde kleren, op
een bepaald uur.»

Ongemak
«Telkens als ik alleen ben met
een jongen, voel ik me onge-
makkelijk», zei Emma die net
15 is geworden. Ze was samen
met haar mama Ulrike en haar
broer Noah naar de wake geko-
men. «Zo goed als elk meisje
van mijn leeftijd heeft al
vriendschapsberichten gekre-
gen op sociale media van
vreemde mannen», vulde
Emma aan. «Die sturen dan on-
gepaste foto’s en dringen erop

aan dat je foto’s terugstuurt.»
«Ik snap niet hoe zo’n jongens
en mannen zijn opgevoed»,
ging haar broer Noah verder.
«Het is verschrikkelijk wat er
gebeurd is. Mannen die zoiets
doen, zijn geen mannen.» 

Wie vragen heeft rond zelfdo-
ding, kan terecht op de Zelf-
moordlijn via het gratis nummer
1813 of op www.zelf-
moord1813.be.

De feiten dateren van een
tweetal weken geleden. Het
slachtoffer, een veertienjarig
meisje uit Gavere, was op 15
mei afgezakt naar de Wester-
begraafplaats in Mariakerke,
samen met een vriend. Plots
doken er nog vier jongens op
en samen randden ze het jonge
slachtoffer aan. Intussen film-
den ze het hele gebeuren en
achteraf verspreidden ze de
beelden via sociale media. Ook
het tienermeisje kreeg deze te
zien. Enkele dagen later beslis-
te ze om uit het leven te stap-
pen. Na onderzoek van de beel-
den kon de politie de vijf daders
identificeren: drie minderjari-
gen en twee meerderjarigen.
Het hele gebeuren veroorzaak-
te een schokgolf door het hele
land. Jamila Channouf en Iris
Blomme kenden het meisje of
haar familie niet, maar beslo-

ten toch om een stille wake te
organiseren onder de stadshal.
Ze zetten kruisjes op anderhal-
ve meter van elkaar en legden
er een krijtje op zodat aanwe-
zigen een boodschap konden
achterlaten voor het slachtof-
fer of de daders. «Hiermee wil-
len we onze steun betuigen aan
de ouders en de vrienden van
het slachtoffer», zei Jamila. «We
willen ook duidelijk maken
hoe belangrijk het is om aan-
gifte te doen van seksueel ge-

 «Mannen die zoiets doen, zijn geen mannen»

Meer dan honderd mensen kwamen samen voor een stille wake. Foto Wannes Nimmegeers

Mede-organisator Jamila Channouf. Foto Wannes Nimmegeers

Premier Alexander De Croo (Open Vld) en Gents burgemees-
ter Mathias De Clercq (Open Vld) waren aanwezig 

om hun steun te betuigen. Foto Wannes Nimmegeers

STAD TREURT OM MEISJE (14) DAT UIT LEVEN STAPT NA VERKRACHTING

GENT/GAVERE

Ik durf niet meer op
straat in bepaalde
kleren, op een
bepaald uur

AYAMA

Onder de Gentse stadshal kwamen
woensdagavond meer dan honderd
mensen samen om het veertienjarig
meisje uit Gavere te herdenken dat uit
het leven stapte nadat ze verkracht werd
door vijf jongeren in Mariakerke. De stil-
le wake was bedoeld om de ouders en fa-
milie van het meisje te steunen en om
duidelijk te maken dat geweld tegen
vrouwen moet stoppen.

JILL DHONDT

De Gaverbeek wordt van aan provincie-
domein De Gavers tot op het College-
plein bovengronds gehaald. De stad
Harelbeke, intercommunale Leiedal en
de Vlaamse Milieumaatschappij heb-
ben nu het ontwerp klaar, en het ziet er
best indrukwekkend uit.

De opvallendste speerpunten uit het

ontwerp zijn aandacht voor wandelaars
en fietsers, duurzame beplanting en
een in het oog springende vistrap. «Wa-
terlopen- en beken bovengronds halen
wordt steeds vaker gedaan, omdat je op
die manier de natuur in je stad binnen-
haalt», zegt schepen Tijs Naert (Groen).
«Het is ook op het vlak van klimaat een
goeie zet, want water in je stad brengt

verkoeling.» De uitvoering is gepland in
het voorjaar van 2023. De Gaverbeek zal
volledig blootgelegd worden, van aan
de Gavers tot aan de Collegewijk. «De
beek zal onder de Stasegemsesteenweg
lopen, samen met een wandelverbin-
ding. Meteen voorbij de Stasegems-
esteenweg komt er een bruggencom-
plex voor fietsers en voetgangers, waar

de Gaverbeek letterlijk de wijk binnen-
stroomt.»
Een meevaller voor de stad is dat het
project hen geen enkele euro kost, want
het wordt volledig gedragen door de
Vlaamse Milieumaatschappij.
Je kan de plannen in 360 graden bekij-
ken via www.leiedal.be/collegewijk. 

(JME)

HARELBEKE

KORTRIJK
Meer afval in
restafvalzak 
tijdens coronajaar
In de Imog-regio hebben we vorig
jaar allemaal samen 1,4 miljoen
kilo meer aan restafval geprodu-
ceerd dan in 2019. De coronacri-
sis is hiervan de oorzaak.

In drie gemeenten produceerden
we meer dan 170 kilogram restaf-
val per inwoner: in Spiere-Helkijn
(178,8 kilogram), in Avelgem
(174,3 kilogram) en in Zwevegem
(171,2 kilogram). In Kruisem viel de
hoeveelheid afval wel mee,
met 120,7 kilogram. «Dat ligt aan
het feit dat ze daar met afvalcon-
tainers werken, waarbij inwoners
per kilogram betalen», zegt Koen
Delie van Imog. Kortrijk staat op de
tweede plaats met 154 kilogram,
Wielsbeke op drie met 156,9 kilo-
gram. Wat opvalt: het restafval is
bijna overal toegenomen. «Daar is
een vrij logische verklaring voor»,
zegt Delie. «Door de lockdowns za-
ten de mensen veel meer thuis,
waardoor het afval niet meer op
ons werk achterbleef, en we gingen
minder op restaurant. Het afval
van bedrijven en restaurants zit
niet in onze Imog-cijfers.» (JME)

MENEN
Jongeman laat zich
door phishers
Een 21-jarige jongeman uit Menen
opende op 30 december 2019 een
nieuwe rekening en liet deze ge-
bruiken om geld van phishingprak-
tijken te versluizen. Hij moest zich
als ‘muilezel’ voor het witwassen
van het geld voor de rechtbank in
Kortrijk verantwoorden. Jordy G.
gaf toe dat hij via Snapchat door
een vroegere vage schoolvriend
was gecontacteerd. «Hij vroeg of
hij mijn rekening mocht gebrui-
ken», vertelde G. aan de rechter. «Ik
wist echt niet wat de ware toe-
dracht was. Ik sprak aan het station
af om mijn bankkaart en pincode af
te geven. De kaart zag ik nooit te-
rug.» De openbare aanklager eiste
een werkstraf van 120 uren. «Ei-
genlijk is ook hij een slachtoffer»,
vond zijn advocate. «Hij werd on-
der druk gezet en bedreigd door de
bende die bezig is met phishing.»
Vonnis op 15 juli. (LSI)

IZEGEM
Werken lopen
vertraging op
Door onvoorziene productiepro-
blemen bij de asfaltleverancier
hebben de werken in de Ingelmun-
stersestraat en Baronstraat even
stilgelegen.Normaal zal de aanne-
mer de werken vandaag weer ver-
derzetten. Na afloop van de wer-
ken zullen de Ingelmunstersestraat
en de Baronstraatvanavond weer
opengesteld worden. (VDI)

LS** 
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Leiestreek

rend oor, waar klanten altijd
met hun problemen bij terecht
kunnen. En in Poco Loco is er
ook altijd iets te beleven. Zo
kwam zanger Michael Lanzo,
de beste vriend van Eddy Vens,
er enkele jaren geleden zingen
voor het dertienjarig bestaan
van de zaak. Ook presentator
Luk Alloo wipte er al eens bin-
nen, voor zijn reeks Alloo in de
Nacht.

Feesten
«We zijn heel openminded bij
Poco Loco. Iedereen is hier wel-
kom, zo lang het maar om te
feesten en zich te amuseren is.
Want ik kan héél streng zijn,
voor wie zich toch niet ge-
draagt», zegt Eddy Vens. «We
gaan ervoor. Het is dankzij de
klanten dat ik nooit opgaf. Hun
reacties op Facebook gaven me
moed. Die positiviteit deed me
echt deugd.»
Poco Loco is vanaf zaterdag 19
juni zeven dagen op zeven
open, telkens van 14 tot 22 uur
binnen en tot 23.30 uur op het
terras (tenzij de coronamaatre-
gelen nog wijzigen, red.). Je kan
er onder meer van cocktails en
mocktails nippen. Poco Loco
zal tot slot ook tapas aanbie-
den.

Eddy Vens doet bij veel streek-
genoten, die graag de horeca
afschuimen, wellicht een bel-
letje rinkelen. Hij werkte in de
jaren 90 jaren als travo Miss
Bibi alias ‘Edwige’ in toenmalig
danscafé Billy Bops in Zweve-
gem. Jaren later was hij stichter
en medevennoot van (gewe-
zen) nachtclub Black X, naast
het Guldensporenstadion in
Kortrijk. En in augustus zal het
nu vijftien jaar geleden zijn dat
Eddy Vens het vroegere volks-
café Ad Fundum in de Kortrijk-
sestraat in Heule omvormde
tot Poco Loco. Een populaire
nachtclub, niet enkel bij Kort-
rijkzanen, maar tot in Gent en
Wallonië.

Verborgen paradijsje
Op 13 maart 2020 ging het licht
uit in Poco Loco, toen het ons
welbekende virus ook bij ons
de kop opstak. 
De heropening van de horeca-
terrassen bijna een maand ge-
leden haalde Eddy Vens niet,
omdat Poco Loco geen terras
had. Maar nu is de horeca-on-
dernemer er wel klaar voor. Hij
richtte achteraan de zaak, waar
vroeger enkel steenbrokken la-
gen, een prachtig zuiders terras
met 25 plaatsen in. «Het is een
verborgen paradijsje, midden
het groen ook», straalt Eddy
Vens.

Je kan zo aan hem zien dat hij
héél blij is om Poco Loco straks
te kunnen heropenen. «Ik wil
weer werken. Mijn klanten te-
rugzien en aan hen tonen wat
ik hier gemaakt heb. We moe-
ten mee met de ‘flow’. De men-
sen moeten buiten kunnen zit-
ten, zelfs al gaat het eigenlijk
over een nachtclub zoals Poco
Loco. Het zal ook goed zijn voor
verliefde koppeltjes, het privé-
terras is een heel rustig plekje
(lacht).»

Marokkaans hoekje
Ook binnen is Poco Loco hele-
maal vernieuwd. «Er zijn schei-
dingswanden gezet, er is nieu-
we verlichting, alles is geschil-
derd, er staan extra kasten om
onze producten beter uit te
stallen, het overdekt terras bin-
nen is opengemaakt én er is
een nieuw Marokkaans hoekje
ingericht», vertelt Eddy Vens.
«Ook binnen zal ik straks coro-
naveilig zo’n 25 mensen kun-
nen ontvangen. We staan te
popelen, samen met vaste
kracht Kenny Cruyt, die hier
ook al vele jaren werkt.»

Luk Alloo
De heropening van Poco Loco
zet Facebook in vuur en vlam.
Het regent er leuke reacties.
Eddy Vens is dan ook een mee-
levend persoon met een luiste-

Nachtclub Poco Loco heropent als dagcafé

Zaakvoerder Eddy Vens, voor Poco Loco in de Kortrijksestraat in Heule. Foto’s Henk Deleu

Ook binnen is de zaak helemaal vernieuwd. 

Het nieuw zuiders terras, midden het groen, 
achteraan Poco Loco.

BEHALVE NIEUWE OPENINGSUREN, OOK GLOEDNIEUW TERRAS

Het slot ging op 13 maart vorig jaar, bij
het begin van de lockdown, ook op Poco
Loco in Heule. Welgeteld 463 dagen la-
ter neemt de populaire nachtclub een
nieuwe start als dagcafé, vanaf zaterdag
19 juni. «Ik zag financieel niet af tijdens
de coronacrisis. Maar het gemis van
vrienden en klanten maakte me emotio-
neel wel helemaal kapot. Ik ben zó blij
om herop te starten», zegt de bekende
zaakvoerder Eddy Vens (52).

PETER LANSSENS

KORTRIJK

NOG MEER NIEUWS
UIT JOUW REGIO? 

Kies tot 4 favoriete
gemeenten in 
de HLN-app 

en blijf verbonden 
met de plaatsen die 
er écht toe doen.

Het Kollegeplein is nu één groene grasvlakte.  Foto Deleu
Het plein wordt een pak aangenamer om te vertoeven, dankzij de Gaverbeek.

Leiedal

Gavermeer stroomt in de toekomst Kollegewijk binnen

Bron :  Het Laatste Nieuws - 3 juni 2021

n.v.d.r : prijsstijging restafvalzakken Imog 2020
Kleine zak : +15%
Grote zak : + 6%

Bron :  Het Nieuwsblad - 31 mei 2021

Bron :  Het Laatste Nieuws - 3 juni 2021
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Je batterij bevat een schat aan kostbare en zeldzame materialen.  Breng al je lege en gebruikte batterijen
binnen in een Bebat-inzamelpunt en draag zo bij aan de groene energietransitie. www.bebat.be

IJzer en staal kunnen in tal van sectoren hergebruikt worden. Je vindt ze onder meer 
in auto’s, wolkenkrabbers en machines. Net omdat deze materialen zo zeldzaam en populair 
zijn, moeten we ze optimaal recycleren zodat we er minder van moeten ontginnen. 

Lithium is de hoofdrolspeler in veel van onze oplaadbare batterijen. Tot voor kort 
werd lithium daarom amper gerecycleerd. Vandaag wordt er wél geïnvesteerd in de 
recuperatie van de grondstof om zo de planeet te sparen. Nog niet alle lithium wordt 
gerecycleerd, maar we gaan wel de goede richting uit.  

Koper is een zeer waardevolle grondstof. In je oplaadbare batterij vind je er slechts een klein 
beetje van, maar aangezien Bebat vorig jaar zo’n 3.357 ton batterijen inzamelde (waaronder veel 
oplaadbare exemplaren), kunnen we toch veel koper recupereren door batterijen te recycleren. Dat 
wordt vervolgens omgesmolten tot onder meer kabels en buizen.

Kobalt is het zeldzaamste materiaal in je batterij. Verwacht wordt dat de wereldwijde 
voorraad binnen 70 jaar op zal zijn. In afwachting van nieuwe, kobaltvrije batterijen, 
moeten we de grondstof dus optimaal recycleren. Kobalt kan gelukkig oneindig 
hergebruikt worden. Zelfs na tig recyclage-sessies blijft het in topconditie.  

Aluminium is een vertrouwd materiaal in zowat elke sector. Het is 
licht, sterk en veelzijdig. Gerecycleerd kan het dus overal terechtkomen: 
van in bouwmaterialen tot in meubilair. 

Er zit meer in een 
oplaadbare batterij dan je denkt

Aangeboden door Bebat en de OVAM

Je levert je oude, oplaadbare batterijen in bij een Bebat-inzamelpunt en dan is de kous af. Voor jou althans. Want achter de schermen bij 
Bebat begint het werk dan pas. Elk onderdeel van je herlaadbare batterij krijgt een nieuw leven. Maar wat zit daar eigenlijk allemaal in?

zij meer ruimte om leerlingen één op
één te ondersteunen. Ze zien meteen op
welke oefeningen leerlingen vastlopen,
kunnen sneller bijsturen of de uitleg
voor die leerlingen herhalen.”

Voorlopig is Digitale Methode, dat vo-
rig jaar in maart gelanceerd werd, de
enige in Vlaanderen die voor volledige
vakken het papier bant. Ben Weyts ziet
er een manier in om de schoolfactuur te
drukken. Digitale Methode is de helft
goedkoper dan papieren handboeken.
Koslowski berekende dat er komend
schooljaar al 100.000 boeken minder
zullen worden gedrukt. 

De meer klassieke uitgeverijen hebben
ook digitale leermiddelen, maar die zijn
vaak een aanvulling op de bestaande
boeken. “Het is een groeiende markt”,
zegt Martin Valcke, professor Onder-
wijskunde aan de UGent. “De komende
jaren zullen er nog nieuwe spelers ko-
men. Binnen vijf tot tien jaar zal het
meeste papier in ons onderwijs verdwe-
nen zijn. Misschien zullen er wel nog
basispakketjes bestaan met de meest es-
sentiële leerstof. Uiteraard kan je niet
voor alle vakken digitaal werken. In de
praktische richtingen blijft het belang-
rijk om de handen te gebruiken.”

De digitale omwenteling betekent ook
niet dat leerlingen niet meer zullen
schrijven. “Dat blijft cruciaal om leer-
stof te verwerken”, zegt Valcke. “Als je
met de hand schrijft, denk je meer na
over wat je schrijft. Bij intikken gebeurt
dat meer op automatische piloot.” 

JENS VANCAENEGHEM

Eén op zeven scholen ruilt papieren cursussen voor digitaal alternatief

De klassieke schoolboeken krijgen 
klappen. In één op zeven middel-
bare scholen worden ze komend 
schooljaar voor minstens één vak 
vervangen met een digitaal alterna-
tief. “Dit is nog maar het begin”, 
zegt professor Martin Valcke 
(UGent). “Het meeste papier gaat 
er de komende jaren uit, behalve 
om leerlingen zelf nog te laten 
schrijven.”

Door de coronacrisis – en het daarbij
horende afstandsonderwijs – zette het
Vlaamse lerarenkorps noodgedwongen
reuzenstappen op het vlak van digitale
lessen. Daarbovenop heeft Onderwijs-
minister Ben Weyts (N-VA) beloofd elke
leerling vanaf het vijfde leerjaar de ko-
mende jaren een laptop te bezorgen. 

Daar plukken ze nu de vruchten van bij
Signpost, het bedrijf achter Digitale Me-
thode, een digitaal lessenpakket dat de
klassieke hand- en invulboeken ver-
vangt door tekst, lesvideo’s en interac-
tieve oefeningen op de tablet of laptop.
Die digitale methodes bestaan voorlopig
voor zes vakken – waaronder Neder-

lands, Frans en wiskunde – tot het derde
middelbaar. “De komende jaren volgt de
rest van het middelbaar”, zegt directeur
Cedric Koslowski. “We volgen het tem-
po van de modernisering van het secun-
dair onderwijs.”

Al 100.000 stuks minder

Nu al schakelde 15 procent van de mid-
delbare scholen – of 140 van de 955 –
over naar dat digitale alternatief voor
minstens één vak. “Leraren geven nog
steeds klassikaal les”, zegt Koslowski.
“Maar ze kunnen leerlingen ook zelf-
standig aan het werk zetten. Zo krijgen

BOEKEN TOE 
Sinds er meer materiaal 

in de PMD-zak mag, heb-
ben veel gemeenten de 
zakken voor restafval 
duurder gemaakt. Opposi-
tiepartij PVDA vroeg bij 
de 19 afvalintercommuna-
les de prijzen op. Daaruit 
blijkt dat de gemiddelde 
prijs de voorbije twee jaar 
met 16 procent is geste-
gen. In 2013 was een rest-
afvalzak gemiddeld zelfs 
veertig procent goedkoper 
dan vandaag.  

De Vereniging van 
Vlaamse Steden en Ge-
meenten bevestigt dat 
veel gemeenten de uit-
breiding van de PMD-zak 
hebben aangegrepen om 
die tarieven te verhogen. 
“Aangezien de blauwe zak 
veel goedkoper is, zal de 
totale kost niet of nauwe-
lijks stijgen voor mensen 
die goed sorteren.” (pl)

Vuilniszakken 
40 procent duurder 
in acht jaar tijd 
De voorbije jaren zijn 
restafvalzakken veel 
duurder geworden. Dat 
blijkt uit berekeningen 
van PVDA. “Maar wie 
goed sorteert, ziet de 
totale kost niet stij-
gen”, zegt de Vereni-
ging van Vlaamse 
Steden en Gemeenten.

…6, 5, 4, … We tellen af naar een nieuw afvalbeleid 

op maat van wie sorteert

Niemand wil teveel betalen voor afval, dat is logisch. Je wilt ook enkel 
betalen voor je eigen afval en niet voor dat van je buur die niet sorteert 
of hopen afval heeft. Het principe van ‘de vervuiler betaalt’ is eerlijker 
dan fi nancieren vanuit de algemene middelen.

Wat ook logisch is, is dat afvalsoorten die een grotere impact hebben 
op het milieu meer kosten. Restafval, zoals je huisvuilzak, moet worden 
verbrand. Om te winnen op de afvalberg moeten we beter gaan 
nadenken over wat restafval is en wat nog als grondstof kan dienen. 

Daarom worden de restafvalzakken vanaf 1 september kleiner en 
een beetje duurder. In de hele Imog-regio betaal je voor een kleine 
restafvalzak van 40 liter €1,00. Voor een grote restafvalzak van 60 liter 
betaal je €1,70. 

De prijs is niet het enige wat verandert. Ook de kleur en de inhoud van de 
restafvalzak wordt aangepast. Omdat sorteren de norm is, of toch moet 
worden, hebben we minder nood aan grote restafvalzakken. Denken 
we maar aan de uitbreiding van wat in de PMD-zak en de foliezak kan, 
waardoor reeds veel volume uit de restafvalzak is verdwenen. 

Op die manier is er minder kans dat de restafvalzak bij jou thuis voor 
geurhinder zal zorgen. De grote restafvalzak gaat van 80 naar 60 liter, 
wat de gangbare grootte is in Vlaanderen. Dit is even groot als de PMD-
zak. De inhoud van de kleine restafvalzak blijft dezelfde. 

De restafvalzak verkleinen is niet alleen een logische keuze. Het is ook 
bewuste keuze waarbij we gedacht hebben aan de ergonomie van 
onze vuilnisophalers. Doordat we meer en meer inzetten op selectieve 
inzameling van verschillende afvalstromen, wordt de restafvalzak 
ook steeds zwaarder. Dagelijks tillen de vuilnisophalers honderden 
restafvalzakken in de vuilniswagen. Het verschil van 20 liter zal voor 
hen en voor hun rug zeker merkbaar zijn.

Tot slot zijn de nieuwe restafvalzakken grijs van kleur. Dat komt omdat 
de zakken nu van gerecycleerd plastic worden gemaakt. Met deze 
inspanning kunnen we de materialenkringloop sluiten en de recyclage 
van grondstoff en promoten. 

We consumeren er op los en kopen graag nieuwe dingen. We vervangen onze spullen zonder er echt bij na te denken voor een nieuw 
model. Het oude materiaal belandt al te vaak bij het afval. Dit betekent in veel gevallen dat nog werkende producten, bruikbare onderdelen 
en waardevolle grondstoff en verloren gaan. Bovendien zijn vele producten over-verpakt. Door goed na te denken en de juiste aankoop-
keuzes te maken, kunnen we heel wat afval voorkomen 

Er is dus nog veel te winnen, want onze afvalberg is onnodig hoog. Bij Imog zijn we ervan overtuigd dat we die berg samen kunnen bedwingen. 
Hoe? Door anders te kijken naar afvalstromen, in het bijzonder restafval. Want dit wordt verbrand of gestort. We willen maximaal sorteren, want zo 
maken we grondstoff en die we opnieuw gebruiken!

Restafval wordt duurder

 Tweaken: we fi ne-tunen ons afvalgedrag : minder restafval meer recycleren

€1,70

60LKortrijk€1,50

€1,60 80L€1,00

40LKortrijk€0,80

€0,85 40L

Hamsteren is 
niet nodig
De huidige zakken kan je nog gebruiken tot 30 november 
2020. Koop dus niet meer zakken dan nodig. Hamsteren 
heeft geen zin! Er wordt nog een inwisselprogramma 
voor volle pakken uitgewerkt. 

Kruisem : Door het fusieverhaal is het nieuwe afvalbeleid in Kruisem nu al actief. Het restafval wordt 
er ingezameld via een bakkensysteem en wordt gewogen. De recyclageparken zijn er al helemaal 
up-to-date. Ook voor Kruisemnaren is het belangrijk meer en beter te sorteren zodat er minder 
restafval over blijft. De doelstelling is dus dezelfde.

Hamsteren is 
niet nodig
De huidige zakken kan je nog gebruiken tot 30 november 
2020. Koop dus niet meer zakken dan nodig. Hamsteren 
heeft geen zin! Er wordt nog een inwisselprogramma 
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Groen voert druk op voor statiegeld
tic flesjes. De partij schermt 
met cijfers van OVAM, waar-
uit blijkt dat statiegeld het 
zwerfafval met 40 procent 
kan doen dalen. In het ver-
leden werd daarvoor al met 
steun van de socialisten een 
resolutie ingediend in het 
Vlaams Parlement, maar die 
werd weggestemd. Ook 
CD&V is het idee genegen, 
maar toch blijkt het politiek 
geen evidentie. 

“Onbegrijpelijk”, noemt 
Almaci dat. “Je kan jezelf 
niet op de borst kloppen met 
je natuurbeleid en het aantal 
bomen dat je plant, als je 
weigert statiegeld in te voe-
ren. De Vlaamse regering 
trok in maart 2020 zelfs de 
eigen normen op, om toch 
maar zeker de doelstellingen 
te halen. Voortaan moet min-
stens 16.430 ton zwerfvuil 
worden opgehaald vooraleer 
ze willen spreken 

over statiegeld. Maar zelfs 
die bijgestelde norm gaan we 
ruimschoots overschrijden.”

Grote kuis

Ook het geduld van bevoegd
minister Zuhal Demir 
(N-VA) raakt stilaan op. 
Volgend jaar volgt de evalua-
tie en ze sluit niet uit dat er 
toch statiegeld voor blikjes 
en flessen wordt ingevoerd. 
In afwachting maant ze de 
gemeenten aan strenger op te 
treden en hogere boetes uit 
te schrijven voor wie sluik-
stort.

In Wallonië en Brussel zijn 
er al plannen om statiegeld 
in te voeren en ook steeds 
meer burgemeesters vragen 
erom – intussen al 193 van 
de 300 Vlaamse gemeenten. 
Bovendien wordt het princi-
pe ook in de meeste van onze 
buurlanden concreter. Vol-

gens Groen is dit het uit-
gelezen moment om er
ook bij ons effectief
werk van te maken. De
partij start daarom
vandaag met De Grote

Opkuis, waarbij de le-
den twee weken lang

zwerfvuil gaan rapen. 
(mvdr)

Wie de voorbije corona-
maanden ging wandelen, 
heeft het ook gemerkt: er ligt 
veel zwerfvuil langs de kant 
van de weg. De meest recente 
cijfers, weliswaar van voor 
corona, geven dat ook aan: in 
2019 werd 22.641 ton zwerf-
vuil opgehaald, een stijging 
van 11 procent tegenover 
2017. “Omgerekend is dat 
3,44 kilo zwerfvuil per Vla-
ming, goed voor een totale 
factuur van meer dan 
160 miljoen euro per jaar”, 
zegt Groen-voorzitster 
Meyrem Almaci. “Al dat 
zwerfvuil alleen maar zien 
aangroeien, is frustrerend.” 

Daarom vraagt de partij 
nog maar eens dat de Vlaam-
se regering werk maakt van 
statiegeld op blikjes en plas-

Groen, in de Vlaamse re-
gering in de oppositie, 
voert de druk op om met-
een statiegeld voor blik-
jes en plastic flessen in te 
voeren in Vlaanderen. “Je 
kan jezelf niet op de borst 
kloppen met je natuurbe-
leid en het aantal bomen 
dat je plant, als je tegelijk 
weigert statiegeld in te 
voeren”, zegt partijvoor-
zitster Meyrem Almaci.

S
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Slechts zeven we-
ken zomervakan-
tie, maar wel twee
weken herfst- en
krokusvakantie.
Zo zal het school-
jaar er vanaf 2022
uitzien voor alle
kinderen uit het
kleuter, lager en
middelbaar Frans-

talig onderwijs in ons land. De 
Franse Gemeenschapsregering 
heeft daarover woensdag een ak-
koord bereikt. Dat betekent dat de 
kinderen in het Franstalige onder-
wijs in 2022 niet op 1 september, 
maar wel al op maandag 29 augus-
tus het schooljaar zullen aanvatten. 
Dat schooljaar wordt pas afgerond 
op vrijdag 7 juli 2023, en dus niet 
op 30 juni. De hervorming van 
onderwijsminister Caroline Désir 
(PS) moet de komende weken wel 
nog door het parlement van de 
Franse Gemeenschap goedgekeurd 
worden. 

Vlaams minister van Onderwijs 
Ben Weyts (N-VA, foto) vindt het 
niet opportuun om dat debat nu ook 
in Vlaanderen te openen. “We staan 
ervoor open, maar gaan dat debat 
niet voeren midden in een corona-
crisis die al zeer veel vraagt van het 
onderwijsveld”, reageert zijn 
woordvoerder.  (mvdr)

Kortere zomervakantie in 
Franstalig onderwijs
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Bij 152.070 Vlamin-

gen die aangesloten 
zijn op een riolering 
wordt het afvalwater 
toch niet gezuiverd. 
Dat blijkt uit cijfers 
die Vlaams Parle-
mentslid en fractie-
voorzitter Peter Van 
Rompuy (CD&V) 
opvroeg bij minister 
van Omgeving Zuhal 
Demir (N-VA). 

Vlaanderen voor-
ziet dit jaar nochtans 
ruim 122 miljoen 
euro om zo veel 
mogelijk gezinnen te 
laten aansluiten op 
de riolering. Maar bij 
een pak Vlamingen 
die aangesloten zijn, 
wordt het water niet 
eens gezuiverd. 
“Opmerkelijk”, vindt 
Van Rompuy, die 
spreekt van een 
“duidelijke onder-
benutting van de 
werkende waterzui-
veringsinstallaties”. 
Hij achterhaalde dat 
123 waterzuiverings-
installaties in Vlaan-
deren op maximaal 
75 procent van de 
bezetting draaien en 
dringt er bij Demir 
op aan om dat cijfer 
op te krikken. (mvdr)
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Ondanks de belof-
tes dat er record-
bedragen naar 
nieuwe fietspaden 
in Vlaanderen gaan, 
blijkt de realiteit 
vaak tegen te val-
len. Het aantal kilo-
meters nieuw fiets-
pad ligt lager dan 
vroeger, en de 
beloofde budgetten 
geraken lang niet 
altijd op. “Er is 
meer transparantie 
nodig over dat 
geld”, zegt de Fiet-
sersbond.

Budget voor 
fietsinvesteringen 
geraakt bijna 
nooit op 

Veel beloofd, weinig aangelegd

Vlamingen 
hebben geen 
gezuiverd 
afvalwater

152.070 TOM LE BACQ

2015

2016

2017

2018

2019

2020

142 km

125 km

143 km

60 km

50 km

78 km

Aantal kilometer nieuw fietspad

2017

103,7

2018

138,7

2019

166,7

2020

180

2021

355

2016

90,32015

90

72,76
81,32

82,44
92,58

50,16
36,24

Werkelijk geïnvesteerd 
in nieuwe fietspaden

Aangekondigde 
investeringen

(in miljoen euro)

(in miljoen euro)
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Het is weer tijd voor de twee-
jaarlijkse cultuurprijzen van de
stad Deinze. Er worden prijzen
uitgereikt voor cultuursprei-
ding, educatie en erfgoed. Wie
in aanmerking komt om deze te
winnen, dat bepalen de Deinze-
naren zelf. Elke inwoner kan
een kandidatuur voordragen
door uiterlijk op 1 augustus het
formulier in te vullen op
www.deinze.be/cultuurprijzen.

Elke cultuurprijs omvat naast
een blijvend aandenken in de
vorm van een kunstwerkje ook
een financiële beloning van
500 euro. De cultuurprijzen
worden uitgereikt op zondag 24
oktober in het Leietheater.  (dkr)

DEINZE 

Stad zoekt nominaties 
voor cultuurprijzen

De Sentse compostmeesters
gooien komende zaterdag de 
deuren van het milieupark open 
voor hun jaarlijkse Kringloop-
tuindag. “We geven info en de-
mo’s over onder andere het ma-
ken van compost en hoe je eraan 
begint. Over het verwerken van 
snoeihout en over de aanleg van 
de moes- en kruidentuin. We leg-
gen een mulchlaag aan in de 
bloemenborders én we hebben 
het over het houden van kippen.”

De kringloopkrachten verwel-
komen iedereen met een drankje 
op zaterdag 12 juni in het milieu-
park in Sint-Jan-in-Eremo, Sint-
Jansstraat 14. Iedere aanwezige 
ontvangt een zak compost, zo-
lang de voorraad strekt.  (red)

SINT-LAUREINS/KAPRIJKE 

Kringlooptuindag 
in containerpark

Komende zaterdag spelen de
Belgen hun eerste wedstrijd van
het EK voetbal. Het zag er lang
naar uit dat de Eeklose voetbal-
fans die match niet op een groot
scherm zouden kunnen volgen.
Maar dat was buiten Els De Sut-
ter van café Corner gerekend.
“Normaal gezien worden de
matchen van een groot toernooi
altijd uitgezonden op een groot
scherm op de Markt. Maar om-
dat die nu quasi volledig is inge-
nomen door horecaterrassen,
kon dat deze keer niet. Omdat ik
het zo jammer vond dat er dit
jaar geen scherm zal staan, be-
sloot ik zelf een initiatief op te
starten. Afgelopen zaterdag
vroeg ik aan het stadsbestuur of
het mogelijk was en maandag
kreeg ik toestemming. Ik ben
het stadsbestuur daar trouwens
heel dankbaar voor.”

Eeklose voetbalfans die de
match tegen Rusland op een
groot scherm willen volgen,
kunnen zaterdagavond terecht
op het grasplein achter het
Sportpark. “Maar let op, er is
plaats voor slechts vierhonderd
personen. We zullen werken
met tafeltjes waaraan vier per-
sonen kunnen plaatsnemen. Per
persoon betaal je vijftien euro,
maar daar krijg je vier con-
sumpties voor in ruil.” 

Reserveren kan via het num-
mer 0472-52.58.78.   (svg)

EEKLO 

Dan toch groot scherm 
in Eeklo op grasveld 
achter Sportpark

langetermijnoplossingen. Ba-
lans is hierbij zeer belangrijk.
Er wordt niet alleen gefocust op
resultaten, maar vooral gedra-
gingen die gezondheid onder-
steunen en geïntegreerd kun-
nen worden in het dagelijks le-
ven.”

Gratis proefles

Aanvankelijk wilde het koppel
al op 9 november 2020 de
droom van een eigen zaak waar-
maken. “We hebben het pand
gehuurd net voor de eerste
lockdown”, zegt Louis. “Maar
door het coronavirus heeft onze
vergunningsaanvraag vertra-
ging opgelopen. En toen was het
al tijd voor de tweede lock-
down. Het was dus al heel lang
uitkijken om eindelijk te begin-
nen.”

Het koppel hoopt heel Deinze
aan het bewegen te krijgen. “We
hebben verschillende abonne-
mentsformules, en een gratis
proefles”, zegt Lara. “Voor be-
ginners voorzien we ook een ex-
tra introductieles om basis-
technieken bij te brengen.”  (dkr)

len.”
Ook Lara’s achtergrond als

sportdiëtist wordt uitgespeeld
als troef. “Zowel bij voedings-
advies als bij het sporten onder-
steunen we mensen om hun ei-
gen weg te vinden. We gaan niet
voor een quick fix, maar voor

De nieuwe CrossFit is gelegen
aan de Kapellestraat 55a, achter
bakkerij Aernoudt. Wie iets te
veel koffiekoeken koopt, kan er
zijn schuldgevoel meteen weg-
werken. 

Maar fitnessduo Lara en Louis
stelt fun voorop. “We begelei-
den de lessen met intense mu-
ziek”, zegt Lara. “CrossFit is
een heel brede sport, die je een
goede basis geeft van kracht,
conditie en behendigheid. Een
leuke community is onze troef,
maar we houden de individuele
groepjes klein. Zo kunnen we

iedereen coachen op maat.”
“Onze filosofie is technique be-

fore weight”, pikt Louis in. “Wie
sport zonder goede begeleiding,
loopt meer kans op blessures.
Iedereen heeft een eigen ach-
tergrond, met eigen sterktes en
zwaktes. Daar moet je op inspe-

Lara (33) en Louis (28) openen eerste CrossFit van Deinze 
Cardio, gewichtheffen en 
gymnastiek in een intensief 
pakket: het sportieve koppel 
Lara Steenwegen  (33) en 
Louis Osselaer (28) opent een 
CrossFit, de allereerste in 
Deinze en omstreken. “De 
lessen zijn aangepast aan ie-
ders niveau, ook voor absolu-
te beginners”, zegt Lara. 
“Vooral community is hier 
belangrijk. Sporten in groep 
is veel gezelliger, en ook 
makkelijker vol te houden.”

W Lara (33) en Louis (28) houden zich vast voor een stevig sportjaar.
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DEINZE 

Toen Van Wiemeersch offici-
eel met pensioen ging, kreeg hij 
van zijn enige zoon Koen het 
boek als cadeau. Het is eigenlijk 
al ruim een jaar klaar, maar we-
gens corona werd de geplande 
voorstelling noodgedwongen 
tot twee keer toe geannuleerd. 

“De publicatie nog langer uit-
stellen, zag ik niet zitten. Ik doe 
het nu ook helemaal anders dan 
voorzien, maar met hetzelfde 
doel: zo veel mogelijk geld inza-
melen voor Kom op tegen Kan-
ker. Dat is niet zomaar. Enkele 
jaren geleden had ook ik kanker,
maar ik ben goed hersteld”, zegt 
de man.

Fiets van voor WO I

Om de voorstelling meer luis-
ter te geven, koppelde hij er een 
uitdaging en diverse nevenacti-
viteiten aan vast. “Vrijdagna-
middag kruip ik 24 uur de fiets 
op. Deels binnen op rollen, 
maar ook op de weg, met rond-
jes van telkens acht kilometer. 
Ruim tien jaar geleden reed ik 
met de Squadra di Amici al twee

keer de 1.000 kilometer van 
Kom op tegen Kanker, maar de 
jongste weken heb ik toch bijna 
dagelijks getraind om mijn fy-
sieke conditie bij te spijkeren. 
Ik wil immers niet afgaan en za-
terdag om 15 uur de spreek-
woordelijke eindmeet halen. 
Als attractie fietst Oosteeklo-
naar Alex Wauters zaterdag ook 
enkele uren mee met een fiets 
van voor de Eerste Wereldoor-
log. De topsnelheid daarvan is 
slechts 20 kilometer per uur.”

Markske van ‘De Kampioenen’

Sympathisanten kunnen mee-
fietsen als ze een bijdrage beta-
len. De Evergemse dj Peter Van 
Praag zal verzoeknummers 
draaien en er worden koerstrui-

en geveild. “Op de parking van 
de zaak kan je aan de bar een 
hapje en drankje krijgen. Her-
man Verbruggen - Markske van 
F.C. De Kampioenen - zal het 
boek ook twee dagen promoten. 

Sleidingse bedrijfsleider herstelde enkele jaren geleden zelf van ziekte

Marc (65) wil met verkoop van biografie 
geld inzamelen voor Kom op tegen Kanker
Nadat de voorstelling van 
het boek Zeg maar Marc 
door corona twee keer ver-
daagd werd, is het boek van 
de Sleidingse bedrijfsleider 
Marc Van Wiemeersch (65) 
vrijdag en zaterdag te koop 
in zijn zaak Work, Wear en 
Workshop (Eeksken 5). De 
opbrengst gaat naar Kom op 
tegen Kanker. Om nog meer 
geld bijeen te krijgen, maakt 
de man van de verkoop een 
heus event.

SLEIDINGE 

Marc Van Wiemeersch en zijn twee 
vrienden van de Sleidingse Squadra di 
Amici Jan Eyerman en Johan Steyaert. 

IVAN VANHOVE

IV
H

Het boek Zeg maar 
Marc schreef Van 
Wiemeersch niet zelf. 
Zoon Koen schakelde 
de Gentse biografe 
Eveline Coppin (36) 
in. De titel van het 186 
pagina tellende boek 
wijst op een man die 
altijd eenvoudig 
bleef. Van Wie-
meersch heeft een 

uitgesproken drang 
om veel te doen in zijn 
bedrijf en in het ver-
enigingsleven. Zijn 
biografie is een boei-
end en anekdotisch 
verhaal over vallen en 
opstaan, hoogtes en 
laagtes, vriendschap 
en verdriet. Daarbij 
gaat hij niets uit de 
weg. Ook niet de 

spanningen tussen 
hem en zijn strenge 
vader. (ivh)

‘ZEG MAAR MARC’

Uiteraard zal het hele event co-
ronaproof verlopen. Dankzij 
bijkomende sponsoring hoop ik 
alles samen meer dan 10.000 
euro in te zamelen”, besluit Van 
Wiemeersch ambitieus.


